## 9月24、25日國語及粵語彌撒中 請宣讀員宣讀 堂區本週有以下事項報告

## 彌撒前:

- 1.10 月是玫瑰聖母月。堂區將於10月7日(星期五)晚上8時25分舉行聖母像燭光巡遊。當日是首瞻禮六,7時開始為耶穌聖心祈禱、聖體降福及耶穌聖心彌撒。聖母像燭光巡遊則於彌撒後舉行。鼓勵教友參加,一起孝愛聖母,步武基督。
- 2. 重陽節彌撒將於 10 月 4 日(星期二) 晚上 7 時正舉行,特別為本堂教友之已故親友祈禱。教友若想奉獻彌撒,請於祈禱冊填上已故親友名字,並填妥特別奉獻信封,連同獻儀一起投入特設之奉獻箱內。
- 3. 本堂青年聖經研讀班將於 10 月恢復實體上課!今年之主題為「Covenant」, 於每月第三個星期五晚上 8 時上課。<u>詳情請瀏覽堂區網頁</u>,報名截止日期為 10 月 14 日。
- 4. 另青年組將會參加 2023 年夏季於葡萄牙里斯本舉行之世界青年日,並鼓勵所有年齡介乎 18 至 35 歲之學生及青年參加。詳情請瀏覽堂區網頁,報名截止日期為 10 月 30 日。
- 5. 堂區將於今日為加拿大主教團的工作收集奉獻,並於下週為原住民醫治與和解收取奉獻。請教友利用特別印製之信封慷慨捐獻。多謝!

其他有關活動及消息,請瀏覽堂區網頁。

## Announcements for Sep.25, 2022 2:00 pm English Mass

## **Before Mass:**

- 1. The Rosary & Candlelight Procession will be held on Friday, October 7 at 8:25pm following the Vespers, Benediction and Mass celebrating the Sacred Heart of Jesus which will start at 7:00p.m. Parishioners are encouraged to participate.
- 2. The Chung Yeung Memorial Mass will be celebrated at 7:00pm on October 4. The mass is intended for deceased family members and friends of our parishioners. Parishioners who wish to offer mass are requested to put down the names of the departed on the Memorial Register. Please drop the special envelope, duly filled out, together with the offering into the offering box.
- 3. Our Young Adult Bible Study Program, Kerygma, is resuming in person in October. The theme this year is "Covenant". We meet every 3rd Friday of the month at 8pm. For more information or to register, please see our parish website. Deadline for registration is Friday, October 14.
- 4. Young adult aged 18-35 who are interested in joining us for World Youth Day next summer can <u>fill out an "Interest Form" available on our website</u>. Deadline for registration is Sunday, October 30.
- 5. We will be collecting donations for the Needs of the Church in Canada today and donations for Indigenous Healing & Reconciliation on October 1 & 2. Please use special envelopes available in the pews for your donations. Thank you.

For more news & information, please visit the Parish website.